
Waarom heb je destijds voor D66 
gekozen?
Afgelopen augustus vierde ik mijn 
25-jarig ambtsjubileum in het onderwijs. 
Vijfentwintig jaar waarin ik veel heb zien 
veranderen in het onderwijs en niet altijd 
ten goede, maar nog steeds ben ik een 
docent in hart en nieren. Daar ligt ook 
zeker mijn keuze voor D66. Voor mij is dit 
‘de onderwijs partij’. Een partij waar ik 
mij grotendeels in herken, mede omdat 
vraagstukken van alle kanten bekeken 
worden en daar waar nodig de koers 
wordt bijgesteld. Ik heb altijd het gevoel 
gehad, en dit heb ik nog steeds, dat ik 
mee kan praten, dat ik gehoord word.

Welk verkiezingsthema gaat jou vooral 
aan het hart?
Zoals te verwachten is het onderwijs 
heel belangrijk voor mij, niet alleen als 
bevlogen docent, maar ook als moeder 
van studerende kinderen en zeker als 
betrokken mens. Het is een thema met 
veel vraagstukken. Het lerarentekort 
wordt steeds nijpender, het onderwijs aan 
leerlingen die extra hulp nodig hebben 
staat ter discussie, er zijn verouderde 
schoolgebouwen. Hoe gaan wij hiermee 
om? In het verkiezingsprogramma 
van D66 staan veel speerpunten die 
aansluiten bij wat ik de samenleving 
toewens. Meer vrijheid voor scholen om 

te doen wat voor hèn verstandig is, minder 
bureaucratie voor leerkrachten, betere 
aansluiting van lerarenopleidingen bij 
wat er nodig is, een andere invulling van 
het passend onderwijs, meer investeren 
in schoolgebouwen.

Op welke manier is dit onderwerp 
belangrijk voor Hollands Kroon?
Wij hebben een tekort aan personeel 
in diverse sectoren, niet alleen in 
het onderwijs. Om leerkrachten voor 
onze regio te behouden is goede en 
specialistische opleiding belangrijk. 
Maar denk ook aan zaken zoals het 
woningaanbod, genoeg maatschappelijke 
voorzieningen en leefbaarheid van 
onze gemeente. Ik hoor met regelmaat 
dat vooral jonge mensen zich hier 
zorgen over maken. Het onderwijs in 
Hollands Kroon raakt ook vraagstukken 
als goed openbaar vervoer en veilige 
schoolroutes. Dit laatste kwam aan bod 
tijdens de Hollands Kroon Jongerenweek 
met als resultaat dat de jongeren van RSG 
Wiringherlant actief gaan meedenken 
over de schoolroutes in Hollands Kroon 
en de veiligheid van deze routes.

Heeft de gemeente hierbij ook een taak?
De gemeente moet de zorgen en wensen 
van inwoners actief inventariseren 
en daarna vraagstukken concreet 

aanpakken. Zo zijn wij druk bezig met 
schoolgebouwen. Dit is een speerpunt 
in het programma van D66 Hollands 
Kroon, maar we zien het gelukkig 
ook terugkomen in het landelijke 
verkiezingsprogramma van D66. In onze 
gemeente zien we brede scholen en IKC’s 
(integraal kind centrum) ontstaan. Mooie 
gebouwen, innovatief, inclusief  en met 
een breed aanbod naast het verplichte 
lespakket.

Wat wij ons wel moeten blijven 
realiseren is dat niet alles op korte 
termijn opgelost kan worden. Daarom wil 
D66 zich in blijven zetten voor een goed 
toekomstperspectief, niet alleen voor het 
onderwijs, maar voor alle thema’s die 
momenteel op tafel liggen.

Investeren in de jeugd
In de aanloop naar de verkiezingen voor de Tweede Kamer 
spreken we met enkele lokale politici. Deze week is het woord 
aan Sonja Mulderij, raadslid namens D66.  

Op woensdag 
8 november 

organiseert D66 Hollands Kroon 

een discussieavond 
over een aantal belangrijke 
verkiezingsthema’s. Kijk op 

www.d66.nl/hollands-kroon voor 
meer informatie of geef je op via 
bestuur@d66hollandskroon.nl


